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Abstract (en)
The object of the method for the heat treatment of metals with gases, which are initially in the liquefied cold form and serve, for example, to form a
blanketing gas, is to obtain less contaminated waste gases and highly pure blanketing gases and also to achieve savings in starting gases. This is
achieved when at least a part of the waste gases, for example heating burner waste gases, and/or contaminated process gases, for example spent
blanketing gas, are cooled by direct and/or indirect heat exchange with at least one of the starting gases present in the liquefied form in such a way
that the impurities present therein condense or freeze out, and the condensed or frozen-out impurities are separated from the resulting product gas.
In this case, at least a part of the product gas is, if possible, used again in the current heat treatment.

Abstract (de)
Es handelt sich um ein Verfahren zur Wärmebehandlung von Metallen mit zunächst in verflüssigter, kalter Form vorliegenden Ausgangsgasen,
die z.B. zur Schutzgasbildung dienen. Ziel ist, weniger verunreinigte Abgase und hochreine Schutzgase zu erreichen und auch Einsparungen
an Ausgangsgasen zu erzielen. Dies wird dadurch erreicht, daß zumindest ein Teil der Abgase, z.B. Heizbrennerabgase, und/oder verunreinigte
Prozeßgase, z.B. verbrauchtes Schutzgas, durch direkten und/oder indirekten Wärmetausch mit mindestens einem der in verflüssigter Form
vorliegenden Ausgangsgase so gekühlt wird, daß die darin enthaltenen Verunreinigungen kondensieren oder ausfrieren und die kondensierten
oder ausgefrorenen Verunreinigungen vom so entstehenden Produktgas abgetrennt werden. Dabei wird, wenn möglich, zumindest ein Teil des
Produktgases in der laufenden Wärmebehandlung weiterverwendet.
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